
 

 

 

Motion om tillskapande av bostadsområde med 

anledning av industrietableringar 

 
Med anledning av att vi både i Borlänge och Ludvika med stor sannolikhet kommer få 
stora industrietableringar och satsningar av Hitachi och Northvolt finns ett stort behov 
av att skapa nya villatomter och bostadsområden. När Vägverket etablerades på 
slutet av 70-talet togs Skräddarbacken fram som ett område för egna hem. Vi är nu i 
ett liknande läge. 
 
Fler inflyttade med jobb skapar skattekraft och möjlighet att bygga Borlänge starkare 
där resurser skapas till välfärden i form av fler behöriga lärare i skolan och fler 
vårdplatser i omsorgen. Samtidigt finns långt gånga planer i våra grannkommuner på 
villatomter, t.ex. 1080 tomter i Gagnef, medan det råder skriande brist i Borlänge 
kommun. 
 
Moderaterna anser att vi nu måste rivstarta tillskapandet av fler bostadsområden så 
att intresserade kan bygga egna hem i kommunen. Vi behöver i det sammanhanget 
säkerställa att den processen går snabbt och effektivt. Privata markägare vid sidan 
om kommunen behöver även tillfrågas och mobiliseras om att det finns ett intresse 
att tillskapa tomter. Att undvika jordbruksmark för livsmedelsproduktion borde vara en 
viktig faktor som kan snabba på processen. Till exempel söder om Baggbo mot 
Idkerberget finns stora skogsområden som ligger bra till för pendlare mellan Borlänge 
och Ludvika. Området har tillgång till befintlig kollektivtrafik åt bägge centralorter och 
har nära till Romme Alpin och Gyllbergen som är attraktiva rekreationsområden.   
 
Mot bakgrund av ovanstående yrkar jag att Borlänge kommun utreder möjligheten 
att: 

 Borlänge kommun utreder möjligheterna att tillskapa ett större villaområde 
mellan Borlänge och Ludvika för egna hem  

 Borlänge kommun samtidigt utreder möjligheterna för etablering av ny förskola 
och grundskola i samband med denna exploatering. 
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